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Ämne: alternativt förslag 

Här kommer vårt yrkande angående förslaget om utredningen om byte till hybridgräs. 
 
Vänsterpartiet ställer sig bakom Boråsförslaget om utredning av byte till hybridgräs på Borås Arena och 
tillstyrker förslaget om utredning. 
Vänsterpartiet anser att det finns många goda argument för att byta underlag på arenan – inte minst 
miljömässiga kopplat till de gummigranulat som finns i konstgräsplanerna. Innan man tar definitivt ställning 
måste en grundlig utredning genomföras, bland annat för att ta reda på hur driftskostnaderna och 
möjligheten till användning påverkas. 
 
Vänsterpartiet är ett parti som vågar tänka nytt. Vi behöver ta reda på vilka för- och nackdelar som finns 
med ett eventuellt byte av underlag. Inte minst för att vi ska kunna diskutera detta med ägarbolaget. 
Boråsförslaget om att utreda hybridgräns på Borås Arena är ett modigt förslag. 
 
Med vänliga hälsningar 
Anita Spjuth 


